
Protokoll Sektionen för Medicinsk Teknik Datum

Protokoll:
Sektionen för Medicinsk
Teknik
CNS #2
Onsdag 2022-06-15, kl 18:00
å Zoom

1 Formalia

1.1 Mötets öppnande

Ordförande Yrsa Rós Þórisdóttir öppnar dagens möte kl 18.06.

1.2 Val av mötesordförande

Ordförande Yrsa nominerar sig själv till mötesordförande.

Mötet väljer Yrsa Rós Þórisdóttir till mötesordförande

1.3 Val av mötessekreterare

Ordförande Yrsa nominerar sittande sekreterare Jonas Lazrak till mötessek-
reterare. Jonas godtar ödmjukt nomineringen.

Mötet väljer Jonas Lazrak till mötessekreterare

1.4 Närvaro

Yrsa Rós Þórisdóttir
You Gustafsson
Armin Shafiel
Jonas Lazrak
Sofie Fröjdman
Karolina Söderberg

Ordförande
Vice Ordförande
Kassör
Sekreterare
Ledamot
Ledamot

1.5 Försenad ankomst

Inga försenade ankomster denna afton.

1.6 Adjungeringar

Inga adjungeringar sker.

Justeras:

You Gustafsson

1 Justeras:

Armin Shafiel
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1.7 Godkännande av dagordning

Dagordningen godkänns i sin helhet.

1.8 Justeringspersoner och justeringsdatum

You och Armin nominerar exalterat sig själva som justeringspersoner och
kan knappt bärga sig till att läsa igenom och justera dagens protokoll.

Mötet väljer You Gustafsson och Armin Shafiel till justeringspersoner

Ordförande Yrsa föreslår att sätta justeringsdatumet till onsdagen den 30
juni. Sekreterare Jonas går med på detta.

Mötet går med på att sätta justeringsdatumet till 30 Juni 2022

2 Föregående protokoll

Under det första styrelsemötet diskuterades bland annat överlämningar från
de gamla styrelsemedlemmarna samt firmatecknare. Design på styrelseklä-
derna diskuterades och kommer tas upp även under det här mötet då de
snart ska beställas. Styret tog upp sektionsmötet från maj och dess respons,
vilket var positiv hos samtliga styrelsemedlemmar. Budgeten och dess till-
stånd diskuterades, tillsammans med det då kommande PNS-mötet. Dagen
gällande teambuildingen för styrelsen informerades om och vad som skulle
göras under denna dag. Generelt diskuterades starten för den nya styrelsen.

3 Uppdateringar

Ordförande Yrsa höll i ett lyckat sektionsmöte där en godkänd budget och
verksamhetsplan röstades igenom. Yrsa hade också ett möte med elektrosek-
tionen angående komunikationen mellan de två styrelsena.

Viceordförande You deltog i sektionsmötet och mötet med elektrosektionen
och har även hållit i PNS-mötet. Ett månadsbrev innehållende updateringar
från styrelsen har skrivits, som sedan kommer att presenteras under PNS-
mötet.

Leadamot Sofie var inte med på sektionsmötet, men närvarade på mötet
med elektrostyrelsen och PNS-mötet. Hade även ett möte med Fø Fangåen-
de JML.

Kassör Armin deltog på sektionsmötet och PNS-mötet. Armin har betalat
av en del fakturor åt styrelsen och har samlat ihop bokföringspapper som
ska lämnas till banken.

Justeras:

You Gustafsson

2 Justeras:

Armin Shafiel
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Sekreterare Jonas har närvarat på sektionsmötet, mötet med elektrostyret
och PNS-mötet. Jonas har också skrivit protokollet för det första CNS mötet
samt haft överlämning med styrelsens föregående sekreterare.

4 Diskussionspunkter

4.1 Överlämning med gamla styret

Ett datum för överlämningen från det föregående styret måste bestämmas
då den måste ske så snart som möjligt. En överlämning efter mottagningen
bestäms vara bäst, det specifika datumet låts bestämmas av det föregående
styret.

4.2 Mottagningen

Det första arangemanget som styret ska delta i är Bogesund. Tills dess behövs
lekar som kan lekas med elektrostyret. Även ett arangemang med kemisek-
tionen kommer att hållas, där är lekar och agendan redan förbestämt. Det
enda som återstår är disktussion med kemisektionen för bekräftning av allt.
Nämndpubben och dess innehåll diskuteras. Datumet för den som fastställs
är 15e augusti. Ett roligt pris som kan ges ut under lekarna på nämndpuben
ska bestämmas.

4.3 Finland

En resa till Finland för sektionen håller på att planeras tillsammans med
elektrosyret. Ett datum för avgång måste därför bestämmas. De två datu-
ment som bestäms vara bäst är helgerna vecka 44 eller 45. Ett möte för att
diskutera detta vidare kommer att hållas den 5e juli.

Sektionen i Finland som ska besökas kommer också bjudas till MiT och
elektrosektionen. Några datum som hade passat bra för detta skulle vara i
slutet av veckorna 6, 7 eller 8.

4.4 Ettans guide

Två styrelsemedlemmar måste jobba med att uppdatera ettans guide när det
behövs. En mapp i google drive skapas innhållande den tidigare guiden samt
en ny där ändringar kan göras.

Justeras:

You Gustafsson

3 Justeras:

Armin Shafiel
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4.5 Styrelsekläder

Finfina tröjor har anlänt. Kavajer för brodering måste fixas inför mottag-
ningen.

4.6 Ändringar i reglemente

Reglementet på hemsidan måste ses över och korrigeras.

4.7 September SM

Sektionsmötet som tar plats under september månad behöver ett specifikt
datum. Den 27e september fastslås.

5 Övriga frågor

En middag med elektrostyret kommer ta plats och behöver ett datum. Da-
tumet kommer att röstas fram i messanger-chatten med elektrostyret.

6 Nästkommande möte

Nästkommande möte kommer ta plats någon gång efter intensivveckorna av
mottagningen. Diskuteras vidare i messanger-chatten.

7 Mötets högtidliga avslutning

Ordförande Yrsa Rós Þórisdóttir avslutar mötet klockan 19.36.

Vid protokollet Justeras

Jonas Lazrak
Sekreterare
Sektionen för Medicinsk Teknik
THS

Yrsa Rós Þórisdóttir
Ordförande
Sektionen för Medicinsk Teknik
THS

Justeras:

You Gustafsson

4 Justeras:

Armin Shafiel
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